
Leden: Dhr. Muijs, Dhr. Ernens (vz), Mevr. Beckers, Mevr. Schouteten, Dhr. Vinken, Mevr. van 
Houtem, Mevr. Leunissen, Mevr. Slenders-van Velsen (Secr.), Mevr. Hellenbrand 
Gasten gemeente Voerendaal: Mevr. Voorjans, Dhr. Zeguers  

1.  Opening en mededelingen 

Agendapunt (2) ‘Toelichting over de opvang van vluchtelingen in Ubachsberg wordt 
toegevoegd’. 

2.  Toelichting over de opvang van vluchtelingen in Ubachsberg 

Toelichting door Dhr. Zeguers: Er waren heel wisselende reacties vanuit de bewoners 
van Voerendaal. Er zijn 3 informatieavonden georganiseerd die heel druk bezocht zijn. 
De korte tijd dat erover gecommuniceerd is, is een bewuste keuze om ‘wilde’ verhalen 
te voorkomen. De druk die de opvang van vluchtelingen op de gemeenschap zet is 
voorzien, medische zorg is ter plekke aanwezig en betreft onderwijs moet gezocht 
worden naar een passende oplossing. Duidelijk is dat grote groepen voor Primair 
Onderwijs niet terecht kunnen bij basisschool Bergop. Relatief is de gemeente er op tijd 
bij met het opzetten van de voorbereidingen. Het bedrijf dat ingeschakeld is om het 
gehele project op te zetten richt alle voorzieningen in en regelt ook de beveiliging. De 
activiteiten van de bewoners moet de gemeente regelen en vragen daarom ook 
vrijwilligers uit de gemeente. Mevr. Voorjans en Dhr. Zeguers zijn niet persoonlijk 
aanwezig geweest bij de informatieavonden. 

Dhr. Muys licht toe (als de ogen en oren van de inwoners van Ubachsberg); De 
maatschappelijke verantwoordelijkheid van de gemeente wordt gevoeld door de 
inwoners, maar hoe het proces is gelopen daar is groot bezwaar tegen. De mensen 
(vluchtelingen) zijn welkom, maar de communicatie en een niet transparante 
overheid/gemeente is een punt. De raad is gepasseerd, zij gaan ook fel tegen het 
proces in. Beeldvorming is dat de gemeente ‘via de vluchtelingen geld binnen harkt’ om 
de grond gesaneerd te krijgen. 

De discussie wordt, met verschil van meningen binnen het MPV, gesloten. Het 
opvangen van vluchtelingen is immers geen onderdeel van het sociaal domein, dus ook 
niet van het MPV. Wel het (sociale) welzijn van alle inwoners van Ubachsberg (incl. 
vluchtelingen). Dus dit issue blijft wel op de agenda van het MPV. 

3.  • Vaststellen agenda Toevoegen agendapunt 2 

• Vaststellen notulen 02-10-2023, de notulen zijn zonder wijziging goedgekeurd 

Actielijst  
Actie 9; De gemeentemedewerker heeft de informatie niet meer kunnen behandelen 
mede door herfstvakantie en uitblijven reactie van de organisatie. Mevr. Voorjans 
probeert deze actie binnen de gemeente vlot te trekken. 

4.  Ingekomen stukken: 
1. College en raadsvoorstel verordening Wmo; ter kennisname 
2. PVA GALA Voerendaal, ter kennisname 
3. Overleg Adviesraad MO Heerlen 15 november 2023, 18.30 uur; ter kennisname 
4. Armoedebeleid; de gemeente heeft nog een vacature, Mevr Voorjans zal nazien of 

zij het definitieve stuk kan delen. 
5. Halfjaar rapportage JENS; er is een goed gesprek geweest met JENS. Het MPV (de 

werkgroep jeugd) heeft JENS complimenten gemaakt over de nieuwe rapportage 
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met een mooi dashboard. Aan JENS gevraagd wat het grote issue is dat nu speelt 
(wat het MPV moet weten).  De transitie van specialistische zorg naar voorliggend 
veld en de grootste zorg hierin is de enorme wachtlijst. De aantallen zijn met corona 
met een piek gestegen, maar nemen nu niet significant af. Jeugdzorg kan de 
problematiek niet aan omdat de specialistische zorg te groot is. Financieel betekent 
dit dat JENS (onderbouwd) weer een beroep op de gemeente moet doen om 
financieel bij te spijkeren. Daarnaast staat JENS wel bekend als een aantrekkelijke 
werkgever, zodat de werknemers niet te veel vertrekken. Door het dashboard kan 
de gemeente nu bijna real time meekijken in de cijfers. 

5.  Traject rondom verwerving maatschappelijk werk  
Uit de actielijst/uit vorige overleg, zie notulen 02-10-2023 punt 4. 
Mevr. van Ooijen heeft een memo gestuurd (de leden van het MPV hebben deze nog 
niet ontvangen van de secretaris). Zoals het nu geschetst is, is het team nog niet 
ingericht voor het 1e contact in de Burgerij. In de basis gaat het om een goede 
taakverdeling tussen o.a. de maatschappelijk werker en de WMO-consulent. Het kan 
dat de maatschappelijk werker blijft, maar het kan ook nog anders ingericht worden. De 
gemeente bekijkt hoe de subsidie aan Meander omgezet kan worden in salariskosten, 
technische uitvoering, etc. Per 1 juli 2024 moet de gemeente maatschappelijk werk 
ingericht hebben, dan stopt Meander met dit pakket. Volgend overleg met memo op de 
agenda. 
 

6.  Advies aanvraag gemeente: 
Geen  

7.  Gevraagd en ongevraagd advies: 
N.a.v. agenda punt 3 bepalen, geen. 
 

8.  Werkplan 2024  
Werkplan 2024 updaten en missie (en visie) verbeteren. 
Het werkplan is besproken, en op de missie/visie na compleet. Het MPV-overleg van 
januari 2024 wordt voor de helft besteedt aan invulling hiervan. 
 

9.  Hoe kan het MPV de agenda van de gemeente actief volgen? 
Wat kan het MPV bijdragen? 
Link naar Begroting Voerendaal 2023  

10.  Vaste agendapunten 
1. Positieve Gezondheid; Het landelijk zorg akkoord wordt nu naar regionaal 

verplaatst, waar ook het GALA-plan bij betrokken is. Het GALA-plan is van alle 
gemeenten en clustert allerlei onderwerpen, ook de financieringsstromen komen 
nu bij elkaar. 

2. Werk- en activiteitenplan MPV, zie agendapunt 8. 
3. Terugkoppelingen werkgroepen 

a. Integraal zorgakkoord wil nu naar regionaal. Doelstelling van het overleg 
is de vraag of de leden van cliëntenraden daar inbreng in willen hebben. 
Mevr. van Houtem vat de inhoud nog samen en koppelt terug naar de 
leden van het MPV. 

b. Cliëntenparticipatie overleg was een ‘zoom’ overleg. De presentatie werd 
niet gedeeld, het overleg was niet goed georganiseerd. 

c. Bijeenkomst Kompas was een duidelijke informatieavond over de 
inburgering waar nu professionele inburgeringscoaches voor zijn 
aangesteld. Een 1e intakegesprek met de mensen, en die krijgen een 
traject met maatwerk om in te burgeren. Daarnaast ging het ook over de 
uitkeringen en toelagen over sport en cultuur. 



d. Cursus ‘advies lid cliëntenraden’ gevolgd. Aanvulling op de missie en 
visie voor het MPV. Volgend overleg op de agenda met presentatie van 
Mevr. Hellenbrand. 

4. Actuele stand van zaken m.b.t. (Oekraïense) vluchtelingen (ook huisvesting). De 
huisvesting in Ransdaal is gecontinueerd en in Termaar is een pand aangekocht 
door de gemeente om ook Oekraïense vluchtelingen op te vangen.  

5. Op 7 dec 2023 om 19.30 uur is een uitnodiging van raadsinformatie over het 
uitvoeringsprogramma over het sociaal domein. De leden van het MPV worden 
nog uitgenodigd hiervoor.  

6. Naar verwachting gaat de definitieve vergunning van de Skaeve Huse verleend 
worden aan het einde van 2023. Afhankelijk hiervan kunnen de (nuts) 
aansluitingen gerealiseerd worden. Als alles volgens plan verloopt kunnen in 
februari 2024 de huizen komen. 

 
11.  Rondvraag  

• Wat vinden we van deze website, wat kunnen we hiervan overnemen/afkijken? 
https://www.wmoraad-sittardgeleen.nl/. Gemeente Voerendaal is bezig met een 
transitie van de site. Dus het MPV gaat hierop geen actie nemen. 

• Adviezen aan gemeente archiveren; er worden meer adviezen uitgebracht dan nu 
gearchiveerd zijn. Het MPV gaat een (kort) jaarverslag maken, zodat het MPV kan 
communiceren, ook op de site. Volgend overleg op de agenda. 

• Waarom staat het MPV niet in het magazine van Voerendaal? Mevr. Voorjans 
vraagt dit na bij communicatie en de (nieuwe) flyer kan dan ook in het magazine 
Voerendaal. 
 

Volgend overleg: maandag 11-12-2023 
 
Harald Ernens, voorzitter MPV 
Angelique Slenders-van Velsen, secretaris MPV 
 
https://www.voerendaal.nl/_Resources/Persistent/0/6/b/7/06b7e15d1d48c034d9bf55492de9056df6b6

a783/VOERENDAAL%20BEGROTING%202021-2014%20%28A4%29-def.pdf  

 

 


